



Hudson

AVIS PUBLIC

est, par les présentes, donné:

QU'À la séance ordinaire du Conseil de la Ville d'Hudson, tenue au centre communautaire Stephen F. Shaar, le 3 juillet 2018, les règlements suivants furent présentés et adoptés:

RÈGLEMENT 364.1 MODIFIANT LE RÈGLEMENT 364 CONCERNANT LE TOURNAGE DES FILMS

Et

RÈGLEMENT 698.3 SUR LA TARIFICATION

Ces règlements peuvent être consultés à l'Hôtel de Ville, 481 Main, Hudson, durant les heures régulières qui sont de 08h00 à 16h30, du lundi au jeudi et de 08h00 à 12h00 le vendredi.

**Donné à Hudson
Ce 5 juillet 2018**

PUBLIC NOTICE

is, hereby, given that:

At the regular meeting of the Council of the Town of Hudson held at the Stephen F. Shaar Community Centre, on July 3rd, 2018 the following by-laws were presented and approved:

BY-LAW 364.1 MODIFYING BY-LAW 364 CONCERNING FILM MAKING IN THE TOWN OF HUDSON

And

BY-LAW 698.3 ESTABLISHING TARIFFS

These by-laws are available for consultation at the Town Hall, 481 Main, Hudson, during working hours which are from 8:00 a.m. to 4:30 p.m., from Monday to Thursday and from 8:00 am to 12:00 (noon) on Fridays.

**Given at Hudson
This 5th day of July 2018**

**Mélissa Legault
Greffière / Town Clerk**